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VERSLAG JAARVERGADERING 14 NOVEMBER 2022 

 
 
Aanwezig Bestuur: Gert-Jan van der Poel, Sjoerd Niesten, Gerard Dam, Cor Bommer.  
Aanwezigen: 12 teams, vertegenwoordigd door 15 leden en de ereleden: Banc van Hooff en Piet van 
der Wind. 
 
1. Opening en vaststellen agenda 

• De voorzitter opent de vergadering, en heet de aanwezigen van harte welkom op deze eerste 
vergadering in 3 jaar. De voorgaande twee zijn door Corona helaas niet doorgegaan.  

• Er zijn geen aanvullingen op de agenda. 
 
2. Mededelingen  

• De voorzitter houdt een kort in memoriam voor ons overleden bestuurslid en scheidsrechter 
Ad van der Werff en de scheidsrechters Jos Koper en Hans Burger. 

• Mitchel Kries heeft de rol van scheidsrechterscoördinator overgenomen van Ad. 

• Er is afmelding ontvangen van 9 teams en 1 scheidsrechter. 

• Er zijn verder geen mededelingen. 
 
3. Notulen vorige vergadering  

• De notulen van de vorige vergadering worden zonder opmerkingen goedgekeurd. 

• Er zijn geen jaarvergadering geweest in 202 en 2021, maar de kascommissie is wel in beide 
jaren bijeen gekomen. 

 
4. Bestuurszaken 
 

Korte samenvatting van de vorige seizoenen 

• Corona heeft de afgelopen seizoenen verstoord op diverse manieren; van niet spelen tot QR-
codes. Gelukkig is er nu weer een “normale” competitie. 

• Wachtlijst: op dit moment is er nog steeds een lange wachtlijst voor de vrijdag, maar niet voor 
de woensdag. Nieuwe teams voor woensdag zijn welkom. 

 
WK speelavond Nederlands team. 
Het voorstel wordt besproken om bij de speelavonden waar het Nederlands team speelt, na de 
poulefase (NL speelt dan om 20:00 uur), te verplaatsen naar einde seizoen. Het gaat om 1 avond 
van of de woensdag of de vrijdag, afhankelijk van hoe hoog Nederland eindigt in de poule en hoe 
ver ze komen. De inhaalavond is in juni 2023, aansluitend aan de laatste wedstrijd. 
De leden stemmen hiermee in. 
 
Bezetting bestuur 
Door Corona zijn vergaderingen uitgevallen en is de 3 jarige termijn voor bestuursleden voorbij 
gegaan, zonder herverkiezing. Voorlopig gaat het bestuur verder met de 4 resterende 
bestuursleden. Volgend jaar zullen er weer plaatsen verkiesbaar worden gesteld.  

 
5. Jaarrekening afgelopen seizoen  

• De Penningmeester, Sjoerd Niesten, licht de cijfers toe.  

• Het afgelopen jaar is afgesloten met een positief saldo, waardoor de contributie minder hoefde 
te worden verhoogd. 

 
  



6. Verslag kascontrole  

• De kascontrolecommissie, bestaande uit John Pals en Paul Stam, heeft de boeken 
gecontroleerd en akkoord bevonden. De kascommissie vraagt de vergadering decharge te 
verlenen. De leden stemmen hiermee in.  

 
7 Verkiezing kascontrolecommissie  

• John Pals is niet aanwezig en zal gevraagd worden of hij doorgaat.  

• Paul Stam gaat door. 

• Piet van der Wind meldt zich aan als (reserve)lid. Hiermee is de kascommissie weer 
compleet.  

 
8. Begroting nieuwe seizoen/contributieverhoging 

• Er is door het bestuur een verhoging doorgevoerd in de contributie van het lopende seizoen. 
Door Corona ging de ledenvergadering niet door, maar de noodzaak tot verhoging was wel 
aanwezig. Hiervoor wordt nu achteraf toestemming gevraagd. De leden gaan akkoord. 

• De hoogte van de inflatie, die invloed heeft op de zaalhuur van volgend seizoen, zorgt voor 
een onzekerheid in de begroting. Daarmee is er een grote onzekerheid over de hoogte van de 
benodigde contributie voor het komende seizoen. Het bestuur vraagt daarom aan de leden om 
een mandaat: afhankelijk van de prijsstijging, wordt een verhoging doorgevoerd tot een 
maximaal contributiebedrag van € 650,-. De leden stemmen hiermee in. 

• Vraag vanuit de vergadering: er zijn op vrijdag minder scheidsrechters dan woensdag. Leidt 
dit nog tot een verschil in contributie? Antwoord: het bestuur is hier, op voorhand, geen 
voorstander van. Het bestuur gaat dit bespreken en koppelt een besluit terug. 

 
9. Zelf fluiten 
Het bestuur vraagt de leden naar de ervaringen met het zelf fluiten cq hoe het gaat met 
scheidsrechters uit de teams zelf. Het beeld is als volgt: 

• Over het algemeen verloopt het goed. Mocht het niet goed gaan, dan is het zaak voor de 
scheidsrechter om de punten op het wedstrijdformulier te zetten. 

• De spelregels zijn niet voor iedereen duidelijk. Het bestuur is al bezig om deze op papier te 
zetten. Deze zullen dan worden gemaild en op de site worden gezet. 

• Suggestie van de leden is om het uit spelende team van de tweede wedstrijd, de eerste 
wedstrijd te laten fluiten. Het bestuur neemt dit voorstel over en zal de teams hierover 
inlichten. 

• Een vraag die wordt gesteld is nog hoe het fluiten zal gaan verlopen als promotie en 
degradatie in het spel is. Gaat het dan nog zo goed? Antwoord bestuur: dit is onzeker, maar 
vanuit het bestuur wordt gerekend op sportiviteit. 
 

10. Rondvraag 

• Pizzaservice.nl: zou het niet goed zijn als alle nieuwe teams fluitjes krijgen uitgereikt? 
Antwoord: dat is een goed voorstel. Het bestuur neemt dit over en zal dit ook voor de huidige 
nieuwelingen gaan regelen. 

 
 
De voorzitter sluit de vergadering, onder dankzegging aan een ieder. 


